
Rada Miejska w Wojniczu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XLVIII/2023 

XLVI I I Sesja w dniu 30 czerwca 2023 

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:01 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1 Marek Bachara 

2. Bożena Budyn 

3. Roman Chamioło 

4. Janina Chrapusta 

5. Wojciech Derlaga 

6. Marcin Dulowski 

7. Stanisław Karpiel 

8. Aneta Kawa 

9. Augustyn Kubis 

10. Bogdan Kurek 

11. Tadeusz Kurek

12. Edward Michalik 

13. Grzegorz Opioła 

14. Tadeusz Pawlina 

15. Janina Sosin 

1, Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Roman Chamioło otworzył XLVIII sesję Rady Miejskiej w 

Wojniczu. Powitał wszystkich zebranych Państwa Radnych, Pana Burmistrza, Pana 

Wiceburmistrza, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Panią Mecenas, Dyrektorów i 

Kierowników Urzędu Miejskiego Powitał Komendanta Komisariatu Policji w Wojniczu, 

Państwa Sołtysów oraz oglądających transmisję internetową. 
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zarządził sprawdzenia quorum. Po dokonaniu 

sprawdzenia quorum Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

W sesji wzięło udział 14 Radnych. 

Nieobecny był Radny p. T. Kurek. 

Radny p. G. Opioła się spóźnił. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

P. Tadeusz Bąk — Burmistrz Wojnicza 

P. Leszek Ząbkowski — Z-ca Burmistrza Wojnicza 

P. Joanna Zając — Skarbnik Gminy 

P. Agnieszka Dąbroś — Sekretarz Gminy 

P. Beata Kijak — Adwokat 

P. Agata Biernacka — Dyrektor GOPS 

P. Jarosław Bujak — Dyrektor GOK 

P. Barbara Kieć — Kierownik Referatu GPN 

P. Anna Staniewicz — Asta-Plan, Autorka zmiany Studium 

oraz 12 sołtysów Gminy Wojnicz i Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał proponowany porządek obrad w 

następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. (Inicjatywa 

uchwałodawcza Radnych) 



8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Wielkiej Wsi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz, dla rozbudowy cmentarza parafialnego i 

budowy parkingu w miejscowości Biadoliny Radłowskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wojnicza. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego. 

15. Zapytania i interpelacje. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 

porządku obrad? 

Radny p. E. MICHALIK — zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad i wycofanie punktu 7 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 roku. Inicjatywa uchwałodawcza 

Radnych. Powiedział, że wniosek związany jest z tym, że w dniu 26 czerwca 

Przewodniczący Zarządu Miasta złożył na ręce Pana Burmistrza pismo informujące o 

Zebraniu Mieszkańców Miasta Wojnicza i podzieleniu tych środków, które zostały dla Miasta 

przyznane. Tym samym wniosek Państwa Radnych w jego ocenie w odniesieniu do wniosku 

Zarządu Miasta oceniającego kwestię przydzielenia pieniędzy wymaga ewentualnie 

dodatkowej opinii albo oceny, ponieważ są w tej chwili 2 kwestie, jedna to złożony zgodnie z 

prawem i przepisami wniosek Zarządu Miasta druga - inicjatywa uchwałodawcza. Aby nie 

popełnić jakiegoś błędu proponuje tak jak na wstępie, czyli wycofanie tego wniosku. 

Nikt więcej Radnych nie zabrał głosu w sprawe porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — ogłosił przerwę techniczną. 

W czasie trwania przerwy na salę obrad przyszedł Radny p. G. OPIOŁA. 

Po przerwie przystąpiono do stwierdzenia quorum. 
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PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — powiedział, że nastąpi w tym momencie 

głosowanie nad złożonym wnioskiem przez pana Radnego. Zaznaczył, że w tym głosowaniu 

musi być bezwzględna większość głosów. Powtórzył, że głosowany będzie wniosek złożony 

przez Pana Radnego o odrzucenie punktu 7. 

Radny p. E. MICHALIK — Powiedział, że on złożył wniosek o odrzucenie, a Pan 

Przewodniczący mówi o zmianie porządku obrad. Uważa, że to jest chyba coś innego. 

P. ADWOKAT — sprecyzowała, że Pan Radny wniósł o wykreślenie punktu z porządku 

obrad. W konsekwencji tego, jeżeli dojdzie do przegłosowania, to będzie zmieniany porządek 

obrad, gdzie wymagana jest bezwzględna większość głosów. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — powiedział, że Rada głosuje za wnioskiem Pana 

Radnego o odrzucenie punktu i dopiero później byłaby zmiana porządku obrad. 

Radny p. E. MICHALIK — powiedział, że wniosek był o zmianę porządku obrad poprzez 

wycofanie. Według jego oceny powinno być głosowanie za tym, czy Rada akceptuje zmianę 

porządku obrad. 

P ADWOKAT — wyjaśniła, że jeżeli ktoś zagłosuje "za", to znaczy, że chce wykreślenia tej 

uchwały. Jeżeli ktoś zagłosuje „przeciw". bądź „wstrzyma się", będzie to traktowane jako 

brak zgody na zmianę porządku obrad i wykreślenie tej uchwały. 

Radny p. E. MICHALIK - poprosił o reasumpcję tego. bo tutaj już było głosowanie. 

Niektórzy Radni powiedzieli, że nie było jeszcze głosowania, a niektórzy, że było. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że było i jest to w treści nagłówka. 

Radny p. E. MICHALIK — odczytał: Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. Za zmianą. 

Po dokończeniu aktu głosowania PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — podał wyniki 

głosowania: "za" głosowało 4 radnych, 8 "przeciw", 2 "się wstrzymało". Czyli wniosek został 

odrzucony. W związku z powyższym odczytał jeszcze raz proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji. 
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. (Inicjatywa 

uchwałodawcza Radnych) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Wielkiej Wsi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz, dla rozbudowy cmentarza parafialnego i 

budowy parkingu w miejscowości Biadoliny Radłowskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wojnicza. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego. 

15. Zapytania i interpelacje. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęcie porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — podał wyniki tego głosowania: "za" głosowało 12 

radnych, 1 Radny było przeciw, 1 Radny się wstrzymał. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek w sprawie zmiany w porządku obrad poprzez wycofanie z porządku obrad punktu 7 

- Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. (Inicjatywa 

uchwałodawcza Radnych). 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Roman Chamioło, Marcin Dulowski, Edward Michalik, Grzegorz Opioła 

PRZECIW (8) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, Stanisław Karpiel, 

Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Pawlina 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Augustyn Kubis, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bachara, Bożena Budyn. Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Pawlina. Janina Sosin 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Opioła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Michalik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował, że protokół z ostatniej — XLVII sesji 
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był wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz dostępny na tabletach. Zapytał, czy ktoś z 

Państwa Radnych ma uwagi do tego protokołu? 

Nikt nie wniósł uwag. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem protokołu Nr XLVII/2023 z sesji 

Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 26 maja 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła. Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

P. BURMISTRZ - odczytał informację z jego działalności oraz działalności Urzędu Rady 

Miejskiej od ostatniej zwyczajnej sesji tj. od 27 maja 2023 r. 

(Informacja - w załączeniu do protokołu) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej, jeśli chodzi o 
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załącznik numer 1 polegają na wydłużeniu horyzontu prognozy do 2040 roku, w związku z 

tym dokonano przeszacowania dochodów i wydatków z uwzględnieniem wskaźników 

makroekonomicznych według wytycznych dotyczących stosowania jednolitych wskaźników 

makroekonomicznych, będących podstawą oszacowania skutków finansowych 

projektowanych ustaw. Wydłużono również okres spłaty planowanych do zaciągnięcia 

zobowiązań dłużnych oraz ponownie przeliczono koszty obsługi długu. Pozostałe zmiany 

dotyczą dostosowania planu dochodów, przychodów, wydatków i rozchodów bieżącego roku 

do zmian wprowadzonych w budżecie i dostosowania danych do zmian wprowadzonych w 

załączniku nr 2 do wieloletniej prognozy finansowej. Jeśli natomiast chodzi o załącznik 

numer 2, to dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: wykonanie planu 

zagospodarowania przestrzennego, zapewnienie dzieciom zamieszkałym na terenie gminy 

Wojnicz możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego na zasadach określonych dla 

przedszkoli prowadzonych przez gminę Wojnicz, wykonanie projektu przebudowy ulicy 

Krzywej w Wojniczu i modernizacja przyszkolnego boiska sportowego w Wielkiej Wsi. 

W całym okresie prognozy gmina Wojnicz spełnia relację, o której mowa w artykule 243 

ustawy o finansach publicznych 

Radny p. E. MICHALIK - zapytał o ulicę Krzywą. ponieważ Gmina przesuwa tę inwestycję na 

2024 rok. Zapytał jakie jest uzasadnienie tego? Dla przypomnienia powiedział, że w 2019 

roku składał interpelację dotyczącą między innymi tej ulicy i tam w odpowiedzi Pan Burmistrz 

odpisał. że do projektu budżetu na 2020 rok zostały zawnioskowane środki finansowe na 

wykonanie projektu poszerzenia ulicy Przeczniczka oraz dokumentacji na remont ulicy 

Krzywej. W sierpniu 2020 roku ponawiał też pytanie i otrzymał taką odpowiedź: „potocznie 

zwana ulica Przeczniczka wchodzi w skład ulicy Krzywej, która to jest zlokalizowana na 

działkach itd. W zakresie pozostałych działek ewidencyjnych tutejszy Urząd podjął szereg 

czynności mających na celu uregulowanie prawne własności na rzecz Gminy Wojnicz, to jest 

- i tutaj jest wymieniony, że od 1 kwietnia 2019 do 23 kwietnia 2019 przeprowadzono 

zapytanie ofertowe, w którym wyłoniono wykonawcę dokumentacji geodezyjno-prawnej 

polegającej na sporządzeniu wykazu synchronizacyjnego, między innymi dla działek na 

których zlokalizowana jest ulica Krzywa. W dniu 6 maja 2019 podpisano umowę-zlecenie na 

wykonanie wyżej wymienionej dokumentacji. W dniu 10 grudnia 2019 po zgromadzeniu 

całości niezbędnej dokumentacji wniosek przesłano do Starostwa Powiatowego w Tarnowie. 

W dniu 23 czerwca 2020 Starostwo Powiatowe w Tarnowie potwierdziło dokonanie wpisu do 

Ksiąg Wieczystych. W dniu 7 lipca 2020 roku do Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego 

Wydziału Skarbu Państwa i Nieruchomości dostarczono skompletowany przez Urząd Miejski 

w Wojniczu wniosek o wydanie decyzji komunalizacyjnej w trybie odpowiedniego artykułu. 

W tej chwili jest rok 2023 i Gmina dalej jakieś dokumentacje do ulicy Krzywej przygotowuje. 
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Powiedział, że nie za bardzo rozumie czy ta ulica jest jakaś „feralna", czy są problemy, bo 

jest przesunięcie o kolejny rok od 19 roku, co się trochę rozmija z obietnicami Gminy, a tam 

są podpisy. Pan Burmistrz podpisuje się pod odpowiedziami, czyli rozumie, że te działania 

jak najbardziej były i są podejmowane. 

Poprosił o komentarz. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformował. że Gmina ma zrobioną część dokumentacji na tzw. ul. 

Przeczniczkę. Ona jest gotowa do realizacji z uwagi na to, że nieuregulowane wcześniej 

stany prawne nie pozwalały na cały zakres ulicy, a wiadomo, że ta Przeczniczka jest takim 

newralgicznym punktem, gdzie samochody nie mogą się wyminąć, jest tam wąsko i od razu 

są skarpy. Ta dokumentacja na ulicę Przeczniczkę jest gotowa, natomiast w tym roku 

zrobiono pierwsze zapytanie ofertowe, na które nie zgłosił się żaden wykonawca, teraz 

zgłosił się jeden wykonawca za kwotę bodajże 88 tysięcy, czy 88 tysięcy kilkaset złotych i 

dlatego już wiadomo, że w tym roku się nie wyrobi z uzyskaniem dokumentacji, ponieważ 

przewidziano w tej dokumentacji również wykonanie odwodnienia i parkingu przy 

Przedszkolu, jak również odwodnienia drogi ul. Krzywej wraz z odprowadzeniem wód przez 

ulicę Kąpielową aż do Rehabilitacji, bo tam jest przepust do rowu. Więc dlatego wiadomo, że 

dokumentacja nie powstanie w tym roku, ponieważ procedury uzyskania operatów 

wodnoprawnych i pozwolenia wodnoprawnego w Wodach Polskich wiadomo jak się 

przyciągają, dlatego od razu przenoszone jest to na 2024 rok. 

Radny p. E. MICHALIK — poprosił o doprecyzowanie. czy rozszerzane jest zapytanie. bo w 

roku 2020 jest powiedziane, ze jest to przygotowane. 

Z-ca BURMISTRZA - poinformował to jest wykaz synchronizacyjny i Pani Kierownik może 

wyjaśni profesjonalnie. Natomiast jeżeli chodzi o wykaz synchronizacyjny to nie jest 

dokumentacja projektowa ani jej element. 

Radny p. E. MICHALIK — powiedział, że złoży zapytanie, aby nie przedłużać sesji. 

Powiedział, że temat jest przesuwany w czasie, a jego interesowało dlaczego, jeżeli Gmina 

obiecuje składając pisma i odpowiedzi do radnych w 2019. 2020 roku i jest 2023, 

przesuwane jest to na 24. Przyjmuję to w dobrej wierzę, że Gmina faktycznie postara się i 

ma problemy, żeby to zrobić. Powiedział, że pozwoli sobie złożyć pisemne dopytanie, czy 

ewentualnie spotka się z Panem Wiceburmistrzem. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze 

chciałby zabrać głoś w sprawie projektu? 



P. BURMISTRZ — powiedział, że to jest takie rzucone hasło, jakby Gmina nic od 2019 roku 

nie robiła. Jeżeli już Pan Radny chce wysłuchać, to poprosi Panią Kierownik o 

wytłumaczenie na czym polega skomunalizowanie całej tej drogi, jakie tam były kłopoty i ile 

trzeba było czasu itd. Powiedział, że na piśmie też to można odpowiedzieć, ale Pan Radny 

pyta publicznie, to publicznie można odpowiedzieć dokładnie. Nie ma tu żadnej złej woli 

absolutnie, zależy mu na ulicy Krzywej może bardziej niż komu innemu, ale kłopoty są takie, 

a nie inne i to nie tylko z ulicą Krzywą, z Pałacem Dąmbskich były też dosyć długie problemy, 

z rewitalizacją rynku od 18 roku a robi się go teraz w 2023. Są sytuacje, że naprawdę trzeba 

albo odczekać, albo poczekać. Ta pandemia dwuletnia też troszeczkę poniszczyła te 

wszystkie plany i zadania, bo stanęło to w miejscu. Praktycznie, nie robiono nic, nie można 

się było udać do nikogo, wszędzie były zakazy wejścia, dlatego prosi tak traktować to, że 

Gmina chce realizować te zadania, Ze ma dobre zamiary i ma nadzieję, że się w przyszłym 

roku na wiosnę już uda, że będzie całkowity projekt budowlany ulicy Krzywej. Gmina 

poczeka na jakieś środki finansowe, bo też bardzo mu zależy, żeby od razu od placu 

targowego łącznie z ulicą Krzywą. z Przeczniczką, wszystko zrobić razem z parkingiem 

przed Przedszkolem Publicznym w Wojniczu. Powiedział, że takie zadanie stoi przed Gminą, 

tak sobie postawił i będzie robić wszystko, żeby to wykonać. 

Radny p. E. MICHALIK — powiedział, że on nie zarzucił Panu Burmistrzowi, ale są dane, 

fakty i liczby, dlatego pozwolił sobie odczytać w miarę dokładnie - te informacje są 

zamieszczone na BIP-ie Gminy. On nie zarzuca Gminie, czy nie powiedział tutaj, ze coś robi 

się źle, czy nie chce się zrobić, czy Gmina się nie angażujecie. On tylko zapytał dlaczego 

problem od 2019 przeciągany jest do 2023 roku. 

Z-ca BURMISTRZA — powiedział, że problem nie jest przeciągany przez Gminę, tylko tyle 

trwają niestety procedury jeżeli chce się to zrobić dobrze. 

P. Kierownik Referatu GPN — powiedziała, że powiedziała, nic by nie było przyciągane, 

gdyby większość ulic w Wojniczu była skomunalizowana. Praktycznie w 80% ulic w Wojniczu 

Gmina nie miała w ogóle prawa własności. Od 2015 roku, kiedy jest pracownik, który się tymi 

kwestiami zajął, praktycznie 80% ulic, jak ulica Kąpielowa, ulica Reymonta, Św. Kingi, to były 

ulice, do których Gmina w ogóle nie posiadała prawa własności. Również ulica też Krzywa. 

Daty, które podał Pan Radny, to były daty nie związane w ogóle z inwestycją czy, czy z 

projektowaniem. To były daty tylko i wyłącznie związane z uzyskaniem prawa własności. W 

2019 roku zrobiono dokumentację geodezyjną, wysłano do Starostwa, zostały założone 

księgi i wysłany został wniosek do Wojewody. Wniosek u Wojewody nie pamięta, ale bodajże 
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koło półtora roku nie był w ogóle procedowany ze względu zawieszenia wszystkich 

czynności mających na celu uzyskanie przez Gminę prawa własności. Pamięta, że Panu 

Radnemu takiej odpowiedzi też udzielała, prawo własności do ulicy Krzywej, tylko Krzywej, 

nie mówi o Przecznice, bo do Przeciwniczki było prawo własności i jak Pan Zastępca 

powiedział dokumentacja na ulicę Przeczniczka jest zrobiona ze względu na to, że ten tytuł 

własności był. Ciężko projektować, kiedy Gmina nie ma tytułu własnościowego i nie wiadomo 

czy go uzyska, a tytuł do ulicy Krzywej uzyskano, jeżeli się nie myli, gdzieś w 2022, czy w 

jesieni 2021 roku. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

Nikt więcej z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały nr 

XLVIII/524/2023 rok Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Grzegorz 

Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Michalik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. (Inicjatywa 

uchwałodawcza Radnych) 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował, że grupa Radnych wystąpiła z 

inicjatywą o przygotowanie uchwały o zmianach w budżecie. Inicjatywę skierował do Pana 

Burmistrza, który ją zaakceptował i również wyszedł z inicjatywą wprowadzenia 

wnioskowanych zmian w formie odrębnej uchwały. 

Zapytał. czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że wraca się do sprawy, która się ciągnie już jakiś 

czas. Zaznaczył, że nie jest przeciwny tej uchwale. Każdy z Radnych ma prawo występować 

w imieniu swoich wyborców i rozumie, że ten chodnik jest potrzebny. Zwrócił się z pytaniem 

do Pani Mecenas ponieważ ma dokładnie te same wątpliwości, które miał Radny Michalik, 

czy czasem nie popełnia się prawnego faux pas, ponieważ te pieniądze do rozdysponowania 

zostały skierowane do Zarządu i nie rozumie, czy Zarząd je dzieli, czy Radni je dzielą. Na 

pewno inicjatywa jest ważna, bo ten chodnik jest potrzebny, tylko chodzi o działania 

formalne, żeby nie popełnić jakiegoś błędu. 

P. ADWOKAT — powiedziała, że zgodnie z zapisami statutu temat jest oczywisty, że Zarząd 

powinien sam swobodnie decydować o środkach finansowych i to wynika wprost z 

przepisów, przy czym sam projekt tej uchwały i treść tez odpowiada prawu. Z punktu 

widzenia prawnego, znalazłaby szereg argumentów za słusznością tej uchwały jeżeli miałaby 

jej bronić i znalazłaby tyle samo argumentów przeciwnych. Wszystko zależy od tego, do 

kogo trafi uchwała ewentualnie do oceny i jaka będzie interpretacja, bo są argumenty „za" do 

obrony i wydaje jej się, że są słuszne, inaczej by się nie podpisała pod projektem tej 

uchwały, przy czym argumenty przeciwne też by znalazła i podejrzewa, że miałyby tą samą 

wartość, ale to już jest kwestia interpretacji. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że w tej sytuacji to rozumie, że można by podważyć 

każde rozdysponowanie środków czy w sołectwach, czy w Zarządzie. 

P. ADWOKAT — powiedziała, że generalnie w świetle przepisów obowiązujących też nie ma 

obligu, żeby przekazywać daną kwotę w takiej, a nie innej wysokości, takiemu sołectwu, czy 



Zarządowi Miasta Wojnicza, bo takiego przepisu obligującego nie ma, przy czym jeżeli 

wprowadza się, to są wtedy zapisy statutu. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że jakaś konsekwencja jest do wszystkiego. 

Radny p. G. OPIOŁA - zwrócił uwagę na dwie rzeczy, o czym wspomniał jego przedmówca. 

Chciałby to uwypuklić, mianowicie w tej uchwale są poruszone dwa problemy. Pierwszy, jego 

zdaniem zasadniczy problem, to jest właśnie kwestia odebrania pewnej samorządności 

Zarządowi Miasta poprzez to, że decyduje się za Zarząd Miasta. To, że w drugiej części 

uchwały jest przekazanie tych pieniędzy na słuszny cel, nie znaczy, że wszystko jest w 

porządku, bo jakby na to nie patrzeć, jest zabrana kompetencja Zarządowi. Nie tylko 

Zarządowi, bo przed tą sesją też, jak Pan Burmistrz odczytał w swoim sprawozdaniu tydzień 

temu było zebranie mieszkańców Wojnicza, którzy uchwałą podjęli taką decyzję, że chcą, 

aby te pieniądze były rozdysponowane dokładnie w taki sposób jak rozdysponował to Zarząd 

Miasta, więc tutaj też niejako staje się też wobec decyzji mieszkańców, którzy podjęli taką, a 

nie inną decyzję. Ciężko mu jest sobie wyobrazić taką sytuację, że na przykład jedno z 

sołectw zwołuje zebranie, dzieli pieniądze i on na przykład jako Radny z Wojnicza, który nie 

mieszka w tym sołectwie występuje z pomysłem, aby te pieniądze podzielić inaczej. Nie wie, 

czy Sołtysom i mieszkańcom tych sołectw by się coś takiego spodobało. Mieszkańcom 

Wojnicza, którzy dali wyraz w głosowaniu na ostatnim zebraniu nie podoba się to, aby ktoś 

za nich dzielił te pieniądze, zgadzają się z tym jak Zarząd podzielił te pieniądze, dlatego też 

nie widzi uzasadnienia, dlaczego Radni w większości nie mieszkający w Wojniczu mieliby te 

pieniądze dzielić według własnego uznania. Nie chce przez to powiedzieć, że chodnik na 

ulicy Warszawskiej jest nieważny, bo oczywiście jest to bardzo ważna rzecz, natomiast dziwi 

go to, że problem chodnika tak naprawdę na poważnie pojawił się w momencie, kiedy 

Zarząd Miasta cały czas stał na straży tego co podjął, co uchwalił. W międzyczasie były 

propozycje ze strony Pana Burmistrza, w tych propozycjach nie było chodnika i teraz nagle 

ten chodnik się pojawił. Dlatego wydaje mu się, że ten chodnik jest taką drugoplanową 

rzeczą, a pierwszoplanową jest to, aby w jakiś sposób pokazać Zarządowi Miasta, że jak nie 

będzie dzielił pieniędzy tak jak większość chce, tak jak Pan Burmistrz chce, no to nie będzie 

miał tych pieniędzy. Problem chodnika jest od wielu lat, ani razu nie było wniosku do projektu 

budżetu, aby pieniądze na ten chodnik znaleźć, dlatego dziwi go to, dlaczego ta uchwała 

wygląda tak a nie inaczej, bo w bardzo dużym uproszczeniu to jest po prostu wydarcie 

pieniędzy z kieszeni Zarządu Miasta i przekazanie ich na chodnik. 

Radna p. J. SOSIN — zwróciła uwagę na to, że Radni tą inicjatywę uchwałodawczą napisali 

12 czerwca, czyli to jeszcze było przed Zebrariem Mieszkańców Zarządu Miasta, więc 



trudno jest jej teraz wycofać się z tej inicjatywy uchwałodawczej, dlatego że przed 12 

czerwca Radni nie znali tego, jak zadecydują mieszkańcy na Zebraniu, więc przypuszcza, że 

mowa o chodniku na ulicy Warszawskiej była bardzo dawno i Pan Radny Karpiel wiele razy 

mówił o tym, żeby jednak jakoś się zmobilizować i przeznaczyć te pieniądze, bo do Radnych 

też przychodzą mieszkańcy, którzy ich wybierali z tej części Wojnicza i którym bardzo zależy 

na tym, żeby jednak ten chodnik na ulicy Warszawskiej był, tym bardziej, że coraz więcej 

ludzi jednak idzie po drugiej stronie skracając sobie drogę. nie przechodząc na pasach, tylko 

idąc tą częścią, gdzie nie ma chodnika. 

Rany p. S. KARPIEL — powiedział, że on nie występuje przeciwko Zarządowi Miasta, od 

samego początku wspierał ich działania, a inicjatywa budowy chodnika nie wyszła od 

Radnych, tylko wyszła od Przewodniczącego Zarządu, bo on prosił o ten projekt i nagle go 

porzucił. Myślał, że realizacja tej inwestycji będzie szła zgodnie z projektem. Dowiedział się 

później od mieszkańców, że chodnik został odpuszczony. Kilkakrotnie prosił 

Przewodniczącego Zarządu, żeby przeznaczył część środków. Ulica Jana Rzepki też jest 

ważna, ale tu dużo ludzi przemieszcza się na ul. Nową. Powtórzył, że jest tam 36 mieszkań, 

20 budynków. nowych budów rozpoczętych i został właśnie przeniesiony tam punkt kasowy 

Banku i ludzie z zewnątrz muszą się przemieszczać do Banku, przechodzą przez tą jezdnię 

cały czas i nie jest tak, że się uparł, bo on chce mieć chodnik. To była inicjatywa właśnie 

Przewodniczącego Zarządu Miasta i sądził, że to wszystko dobrze się zamknie i prosił go, 

żeby przeznaczył środki . Niestety nie uzyskał zgody, więc optuje za tym dalej, żeby ten 

chodnik jednak powstał, bo to jest bardzo ważne dla bezpieczeństwa ludzi, którzy tam się 

przemieszczają. 

Radny p. E. MICHALIK — w kontekście tego co pani Przewodnicząca mówiła powiedział, że o 

ile pamięta, to statut Miasta Wojnicza mówi, że zebrania mieszkańców są zwoływane 

minimum 2 razy w roku i nie określa terminów. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLVIII/525/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. (Inicjatywa 

uchwałodawcza Radnych). 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, Stanisław Karpiel, 

Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

PRZECIW (3) 

Roman Chamioło, Edward Michalik, Grzegorz Opioła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Dulowski, Augustyn Kubis 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

P. SKRBNIK — poinformowała, że zmiany w budżecie wprowadzane tą uchwałą polegają na 

zwiększeniu planu dochodów budżetu o kwotę 2 miliony 500 tys. 766 zł i 25 gr, zwiększeniu 

planu dochodów budżetu o kwotę 945 tys. 659 zł i 6 gr, zwiększeniu planu wydatków 

budżetu o kwotę 3 miliony 421 tys. 425 zł i 31 gr i zwiększeniu planu rozchodów budżetu o 

kwotę 25 tys zł. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie przychodów, to dokonano zmian pomiędzy paragrafami 

przychodów oraz zwiększono przychody z wolnych środków, o których mowa w artykule 217 

ustęp 2 punkt 6 ustawy o finansach publicznych. Wprowadzono przychody ze spłat pożyczek 

udzielonych ze środków publicznych oraz zwiększono przychody z zaciągniętych pożyczek i 

kredytów i tutaj zwiększono te przychody o kwotę 850 tys zł. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie dochodów, to wprowadzono dochody z dotacji na usuwanie 

skutków klęsk żywiołowych na remont drogi Szkodna Północna działka ewidencyjna nr 16 w 
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Olszynach i działka ewidencyjna nr 65 w Sukmaniu, wprowadzono dochody z krajowego 

funduszu szkoleniowego na dofinansowanie kształcenia ustawicznego dla 2 pracowników 

Urzędu Miejskiego w Wojniczu. Zwiększono dochody z opłaty za zajęcie pasa drogowego i 

opłaty planistycznej, wprowadzono dochody ze zwrotu kosztów sądowych, zwiększono 

dochody z odsetek od środków zgromadzonych na rachunkach bankowych, zwiększono 

dochody ze zwrotów kosztów wychowania przedszkolnego za dzieci nie będące 

mieszkańcami Gminy Wojnicza, a uczęszczające do gminnych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych. Zwiększono dochody z wpłat rodziców i opiekunów na organizację półkolonii 

letniej, zwiększono dochody z planowanych zwrotów nienależnie pobranych świadczeń 

wychowawczych i rodzinnych wraz z odsetkarri, zwiększono dochody z udziału gminy w 

Fundusz Ochrony środowiska oraz wprowadzono dotację z Samorządu Województwa 

Małopolskiego na remont figury Matki Boskiej z Dzieciątkiem w Grabnie. Jeśli chodzi o 

zmiany w zakresie wydatków, to zwiększono wydatki bieżące o kwotę 3 miliony 40 tys. 181 zł 

i 31 gr i w tym na remont drogi Szkodna Północna działka ewidencyjna nr 16w Olszynach i 

działka ewidencyjna nr 65 Sukmaniu, przeznaczono kwotę 2 miliony 701 tys. 353 zł. 

Ponadto zwiększono wydatki majątkowe na modernizację drogi Szkodna Północna działka 

ewidencyjna nr 122w Olszynach. wprowadzono na wniosek Rady Sołeckiej Dębina 

Zakrzowska wydatki na modernizację budynku Domu Ludowego w Dębinie Zakrzowskiej - 

tutaj chodzi o malowanie dachu w ramach funduszu sołeckiego. Zwiększono wydatki na 

modernizację kuchni w remizie OSP w Łukanowicach. Zwiększono wydatki na zakup 

nieruchomości. Zwiększono wydatki na modernizację przyszkolnego boiska sportowego w 

Wielkiej Wsi. Wprowadzono wydatki na wykonanie aneksu kuchennego w budynku 

sportowym w Biadolinach Radłowskich. Zwiększono wydatki na realizację zadania pod 

nazwą Budowa budynku Domu Wiejskiego na działce 134w miejscowości 'sep w ramach 

odsetek od środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, przy równoczesnym 

zmniejszeniu wydatków na realizację tego zadania ze środków własnych. Ponadto 

zmniejszono wydatki na wykonanie projektu budowy ulicy Krzywej w Wojniczu i przesunięto 

kwotę 45 tys w WPF na rok 2024. Zmniejszono wydatki na wniosek Rady Sołeckiej Dębina 

Zakrzowska na doposażenie siłowni plenerowej przy Domu Ludowym w ramach funduszu 

sołeckiego. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie rozchodów, to zaplanowano środki na pożyczkę na bieżące 

funkcjonowanie LGD Dunajec- Biała. Spłata pożyczki nastąpi do dnia 31 grudnia bieżącego 

roku, dlatego też pojawiła się po stronie przychodowej jako spłata pożyczki również w tej 

przedmiotowej uchwale. Przedstawione zmiany w budżecie uwzględniają wnioski Rady 

Sołeckiej Sołectwa Dębiny Zakrzowskiej i Rady Sołeckiej Sołectwa Lopoń. 

W ślad za dokonanymi zmianami, zmianie ulegają tabela nr 3 przychody i rozchody budżetu 

Gminy Wojnicz na 2023 rok, tabela nr 5 dochody z tytułu opłat realizowanych zgodnie z 
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ustawą prawo ochrony środowiska oraz wydatki na finansowanie ochrony środowiska i 

gospodarki wodnej w 2023 roku, tabela nr 6 wydatki do dyspozycji jednostek pomocniczych 

Gminy Wojnicz wyodrębnione w ramach funduszu sołeckiego w 2023 r, tabela nr 7 dochody i 

wydatki budżetu finansowane środkami pochodzącymi z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych oraz załącznik nr 1 zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu 

Gminy Wojnicz w roku 2023. 

Zmianie uległy również upoważnienia dla Pana Burmistrza. Jeśli chodzi o zmianę paragrafu 

4 punkt 2 uchwały budżetowej, po zmianie upoważnienie brzmi: upoważnia się Burmistrza 

Wojnicza do zaciągania zobowiązań z tytułu nowych kredytów i pożyczek zaciąganych na 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetu gminy do kwoty 10 milionów 850 tys zł. 

Jeśli chodzi o upoważnienie wskazane w paragrafie 5 punkt 3 uchwały budżetowej, po 

zmianie otrzymuje ono brzmienie: upoważnia się Burmistrza Wojnicza do udzielania 

pożyczek z budżetu Gminy w 2023 roku do maksymalnej kwoty 58 tys. 700 zł. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał o wolne środki, czy są znaczone, czy nie? 

P. SKARBNIK — odpowiedziała, że nie znaczone i zostały już w całości rozdysponowane, 

czyli już nie ma nic do rozdysponowania. 

Radny P. E. MICHALIK — zapytał o dotację 20 tys. dla GOK? 

DYREKTOR GOK — odpowiedział, że dotacja jest zwiększająca na pokrycie wydatków, które 

zostały już pokryte, czyli otwarcie kompleksu sportowego rekreacyjnego w Łukanowicach, 

otwarcie skate parku w Wojniczu, wiosenny koncert Chóru Solskiego oraz Gminny Dzień 

Dziecka w Wojniczu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLVIII/526/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel. Aneta Kawa. Augustyn Kubis Bogdan Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła. Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy przekazania kwoty 3 tys zł z 

przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów Komendy Miejskiej 

Policji w Tarnowie, podległego Komisariatu w Wojniczu, którzy realizują zadania z zakresu 

służby prewencyjnej. Kwota w wysokości 3 tys zostanie przekazana na fundusz wsparcia 

Policji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLVIII/527/2023 w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga. 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Wielkiej Wsi. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy udzielenia dotacji dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Wielkiej Wsi z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu sprzętu i 

wyposażenia w kwocie 3 tys. 500 zł w ramach realizacji zadania publicznego w zakresie 

ratownictwa i ochrony ludności pod nazwą „Wyposażenie w sprzęt ratowniczo-gaśniczy 

remont i modernizacja strażnic Ochotniczych Straży Pożarnych z terenów Wiejskich". Na 

realizację tego zadania jednostka pozyskała dofinansowanie w wysokości 5 tys zł z funduszu 

składkowego ubezpieczenia społeczne rolników. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLVIII/528/2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Wielkiej Wsi. 
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Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Wielkiej Wsi.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14. PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel. Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz, dla rozbudowy cmentarza parafialnego i 

budowy parkingu w miejscowości Biadoliny Radłowskie. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — powitał p. Annę Staniewicz reprezentującą firmę 

AstaPlan, autorkę zmiany studium. 

KIEROWNIK REFERATU GPN — poinformowała, że uchwałą nr XXXIII/375/2022 z dnia 24 

lutego 2022 roku przystąpiono do procedury sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Wojnicz dla rozbudowy cmentarza 

parafialnego i budowy parkingu w miejscowości Biadoliny Radłowskie. W ramach 

prowadzonej przez tutejszy organ procedury planistycznej wystąpiono między innymi o 

opinie i uzgodnienia dotyczące rozwiązań przyjętych w projekcie zmiany studium do 

wszystkich instytucji wymienionych w art. 11 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym. Po otrzymaniu opinii i uzgodnień projekt zmiany studium został wyłożony do 

publicznego wglądu oraz zorganizowano dyskusję publiczną. Wspomniała, że na dyskusji tej 
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nie zjawił się nikt. Dodatkowo ogłoszono termin w którym osoby prawne i fizyczne oraz 

jednostki organizacyjne nieposiadające osobowości prawnej mogły złożyć uwagi dotyczące 

projektu zmiany studium. W wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne uwagi. W związku z 

powyższym przedstawia się do uchwalenia projekt zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego dla rozbudowy cmentarza parafialnego i 

budowy parkingu w miejscowości Biadoliny Radłowskie o treści przedstawionej w uchwale. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał czy chodzi o parking przycmentarny? 

KIEROWNIK REFERATU GPN - odpowiedziała, że chodzi o parking na działkach, które były 

objęte zmianą studium. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że chodzi o przycmentarny. Chodzi o to. żeby to 

wybrzmiało, że to nie chodzi o parking gdziekolwiek, tylko jest cmentarz plus parking przy 

cmentarzu. 

KIEROWNIK REFERATU GPN - powiedziała, że sama uchwała brzmiała "dla rozbudowy 

cmentarza parafialnego i budowy parkingu". Chodzi o parking na działkach własności Parafii. 

Radny p. M. DULOWSKI — uzupełnił, że „przy cmentarzu". 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos, czy ktoś ma jakieś pytania? 

Powiedział, że Pani Kierownik wytłumaczyła, że są tu wszystkie zgody, wszystko jest 

zgodnie z przepisami. 

KIEROWNIK REFERATU GPN - powiedziała, że cała procedura została przeprowadzona 

zgodnie z art. 11 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. W wyznaczonym 

terminie nie wpłynęły uwagi, była dyskusja publiczna. Wpłynął na etapie składania wniosków 

początkowych jeden wniosek, ale uwag nie było, dlatego przystąpiono do uchwalenia tego 

projektu zmiany studium. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał o dalszy tok postępowania? 

AUTORKA ZMIANY STUDIUM — powiedziała, że rzeczywiście było dużo pracy przy tym 

projekcie, który porusza temat czasem trudny, który udało się zakończyć. Nie było protestów, 

nie było żadnych uwag do projektu i w takim stosunkowo krótkim czasie niecałego roku 
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można Radzie przedłożyć ten projekt do uchwalenia. Procedura jest bardzo precyzyjnie 

określona w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, która będzie się 

teraz zmieniać i wszyscy się obawiają jak te zmiany będą rzutować na możliwości 

inwestowania, niemniej jest to pierwszy krok dla możliwości faktycznej realizacji poszerzenia 

cmentarza i realizacji parkingu, bo na razie jest projekt przedłożony, który jest jakby częścią 

wstępną, bo tylko zmianą studium, która umożliwia przystąpienie do opracowania zmiany 

planu. Jest podstawą do wydania pozwolenia na budowę. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że na sesji też były problemy natury sąsiedzkiej, 

środowiskowej i rozumie, że przy procesie pozwolenia na budowę, jeżeli ta cała procedura 

przejdzie, to i tak wszystkie organy z ochrony środowiska będą się wypowiadały nad 

prawidłowością rozwiązań przy cmentarzu. 

AUTORKA ZMIANY STUDIUM — powiedziała, że będzie określona procedura do zmiany 

planu. Nacisk na konsultacje społeczne jest bardzo rozszerzony. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że cmentarz jest specyficznym miejscem i chodzi o 

to. żeby wszystkie osoby miały zapewnioną pełną informację i pewność, że zgodnie z 

procedurą będzie to uzgodnione, że jest to bezpieczne w taki czy inny sposób. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLVIII/529/2023 w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz, dla rozbudowy cmentarza parafialnego i 

budowy parkingu w miejscowości Biadoliny Radłowskie. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz, dla rozbudowy cmentarza parafialnego i 

budowy parkingu w miejscowości Biadoliny Radłowskie.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O. WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wojnicza. 

Radna p. A. KAWA — w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że w dniu 

22 maja 2023 r. do Rady Miejskiej w Wojniczu wpłynęła skarga na działanie Burmistrza, w 

uzasadnieniu której, Skarżący wskazuje, że Gmina Wojnicz znajduje się wśród gmin, które 

nie podjęły żadnych działań w celu zapewnienia dostępu do danych przestrzennych, 

dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego 

ustaliła, że w celu udostępnienia danych przestrzennych dla planów miejscowych, Burmistrz 

Wojnicza podjął następujące czynności: 

- W marcu 2022 r., na wniosek Burmistrza. Główny Urząd Geodezji i Kartografii zrejestrował 

zbiór danych przestrzennych dla planów miejscowych. W celu opracowania danych dla tego 

zbioru, w kwietniu 2022 r., Burmistrz Wojnicza - po przeprowadzeniu procedury zamówienia 

publicznego, podpisał umowę z firmą INSPE-PROJEKT, na opracowanie i udostępnienie 

przedmiotowych danych przestrzennych. W wyniku realizacji tej umowy, w październiku 

2022 r., został uruchomiony System Informacji Przestrzennej Gminy Wojnicz, w którym 

udostępnione zostały wszystkie plany miejscowe oraz ich dane przestrzenne. W ramach 

procedury zamówienia publicznego na opracowanie przedmiotowych danych 

przestrzennych, swoją ofertę przedstawił również Skarżący, dlatego też miał on wiedzę o 

tym, że Gmina Wojnicza nie była jedną z gmin, która nie podjęła żadnych działań w celu 

udostępnienia danych przestrzenny dotyczących planów miejscowych 

- W grudniu 2022 r., na wniosek Burmistrza Wojnicza - Główny Urząd Geodezji i Kartografii 

udostępnił usługę wyszukiwania zbioru danych przestrzennych dla planów miejscowych, 

która następnie została zaktualizowana w maju 2023 r. 

Z postępowania wyjaśniającego przeprowadzonego przez Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji, w tym uzyskaniu niezbędnych wyjaśnień od Burmistrza Wojnicza wynika, że dane 

przestrzenne o których mowa w skardze, zostały opracowane i publicznie udostępnione za 
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pomocą usług sieciowych na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Wojniczu. Przepisy 

prawa ustalające zasady publikacji tych danych przestrzennych przez Główny Urząd 

Geodezji i Kartografii, jak wskazuje sam Skarżący - są skomplikowane, w związku z czym ich 

udostępnienie przez Geoportal jest w trakcie realizacji a Burmistrz Wojnicza wystąpił z 

pismem do firmy INSPE-PROJEKT o przekazanie niezbędnych danych do dnia 31 lipca 

2023 r. 

W związku z powyższym niezasadne jest stwierdzenie, że danych przestrzennych dla 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego nie można odszukać ani pobrać, a 

Gmina Wojnicz nie podjęła żadnych działań w tym kierunku. 

Biorąc powyższe pod uwagę, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, rekomenduje Radzie 

Miejskiej w Wojniczu, aby uznała skargę za bezzasadną. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie tej uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — uzupełnił, że do Rady Miejskiej wpłynęła skarga 

na działalność Burmistrza Wojnicza, którą skierował do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

celem zajęcia stanowiska i wydania opinii w formie uchwały co do dalszego procedowania 

przez Radę Miejską na sesji. Pani Radna przedstawiła wynik pracy Komisji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał ponownie, czy ktoś z Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie tej uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLVIII/530/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wojnicza. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wojnicza.. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamiało, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Edward Michalik, Grzegorz 

Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Augustyn Kubis 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

KIEROWNIK REFERATU GPN - poinformowała, ze uchwała dotyczy wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności gruntowej na działce stanowiącej własność gminy Wojnicz w 

miejscowości Łukanowice. działka 260/70. Jest to służebność gruntowa polegająca na 

prawie przejazdu i przechodu szlakiem szerokości 4,5 m dla każdoczesnych właścicieli 

działki 277/4. Służebność ta została zaznaczona na załączniku graficznym do przedmiotowej 

uchwały i ze względu na zawarte uzgodnienia pomiędzy właścicielem działki 277/4 a gminą 

Wojnicz, służebność będzie miała charakter, tak jak to zostało zawarte w uchwale - 

nieodpłatny. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLVIII/531/2023 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

14. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego. 

DYREKTOR GOPS — poinformowała, że na podstawie artykułu 6 ustęp 2 punkt 4 ustawy z 

dnia 29 lipca 2005 roku o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, zadaniem samorządu jest 

tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w tym także tworzenie 

zespołów interdyscyplinarnych. Tryb i sposób powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego, zgodnie z artykułem 9a ustęp 15 powołanej ustawy ma określić rada 

gminy. Przedłożenie niniejszego projektu jest wynikiem zmiany prawa, które zaczęło 

obowiązywać od dnia 22 czerwca 2023 roku. Zgodnie z artykułem 16 tejże ustawy 

dotychczas działający zespół interdyscyplinarny do spraw przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie zostaje zniesiony. W jego miejsce ma zostać powołany zespół interdyscyplinarny na 

obecnie obowiązujących zasadach. Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie uchwały jest 

uzasadnione. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał, kto wchodzi w skład takiego zespołu 

interdyscyplinarnego? 

DYREKTOR GOPS — poinformowała, że ustawa jasno reguluje jakie podmioty muszą 

obowiązkowo wejść do takiego zespołu interdyscyplinarnego. Są to przede wszystkim 
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pracownicy Pomocy Społecznej, pracownicy Policji, członkowie stowarzyszeń działających w 

ramach zadań realizowanych szeroko rozumianej Pomocy Społecznej. Mogą wchodzić 

również przedstawiciele szkół, pedagodzy najczęściej. Teraz jest na etapie zawiązywania 

porozumień z wszystkimi tymi podmiotami i wszystkie osoby, które w ustawie są wymienione, 

w tym zespole będą uczestniczyć. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

Nr XLVIII/532/2023 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Kurek 

15. Zapytania i interpelacje 
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PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zgłosić jakąś 

interpelację lub zadać pytanie? 

Nikt nie zgłosił zapytań ani interpelacji. 

16. Wolne wnioski. 

Radny p. S. KARPIEL — zapytał, czy prace, które są wykonywane przy podjeździe na plac 

kościelny, to są te działania, które zgłaszał? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że tak. 

Radny p. S. KARPIEL — podziękował w imieniu wszystkich osób poruszających się na 

wózkach inwalidzkich, jak również przewożących małe dzieci na wózkach, bo będzie teraz 

bezpieczny w chwili, nie trzeba będzie okrążyć kościoła. Podziękował również w imieniu 

mieszkańców Podlesia za rozszerzenie mostu, który umożliwia im przejazd większymi 

samochodami oraz od mieszkańców osiedla przy ul. Warszawskiej za odwodnienie wjazdu 

na osiedle. 

Radny p. E. MICHALIK — zapytał o sprawę Pałacu, czy są jakieś ustalenia po katastrofie 

budowlanej, czy są już wyniki, co będziemy dalej i ile to będzie kosztowało? Zapytał również 

o sprawę rewitalizacji Rynku, czy jest jakaś przerwa technologiczna, bo tam się nic nie 

dzieje? Powiedział, że Planty zostały częściowo zrobione. 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedział, że jeżeli chodzi o Pałac, to Nadzór Budowlany nie 

stwierdził katastrofy budowlanej, więc to nie jest katastrofa budowlana, natomiast zgodnie z 

ustawą prawo budowlane, wstrzymał prace przy wykonywaniu rewitalizacji całości tego 

Pałacu, natomiast zezwolił w decyzji na kontynuowanie prac, które będą zabezpieczały 

budynek przed dalszą degradacją i pozostawił to kierownikowi budowy. Wspólnie z 

Kierownikiem Budowy, Inspektorem Nadzoru i branżowymi kierownikami robót odbyła się 

narada budowy i na tej naradzie budowy, Kierownik budowy podjął decyzję, że takimi 

robotami zabezpieczającymi będzie kontynuacja wykonania pokrycia dachowego oraz 

wykonanie drenażu i zasypanie fundamentów, żeby one były już nieodkryte. 

Co do dalszej procedury, została złożona ekspertyza co do stanu istniejącego do 
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Konserwatora Zabytków i do Nadzoru Budowlanego. Zalecenia są takie, że należy rozebrać 

tą część, która się odsunęła i dalsza część procedury, to zmiana pozwolenia na budowę w 

celu odbudowy tej części. Jest cały budynek zeskaningowany, jest inwentaryzacja budynku. 

stąd Gmina jest w stanie odtworzyć w całości bez żadnego problemu ze wszystkimi 

szczegółami, gzymsami, wielkością tych gzymsów, całość tego ryzalitu przedniego. 

W sprawie Rynku powiedział, że część plant została zrobiona, prace na plantach są 

realizowane w dobrym tempie, jest rozplantowana ziemia, pozostają obsadzenia, później 

obsiew ziemi i Gmina czeka na dostawę małej fontanny. Karta technologiczna została 

zatwierdzona. Pozostanie mała architektura, czyli ławki i kosze na śmieci, które będą 

montowane na samym końcu. 

W sprawie głównej płyty Rynku powiedział, że nastąpiła wymiana sieci gazowej, ponieważ 

Gmina zgłosiła to jeszcze przed wejściem w teren firmy, do Gazowni w Brzesku. Przy tych 

pracach Gazownictwo przerwało wodociąg, który szybko został naprawiony, natomiast w 

momencie ściągnięcia i wymiany starej podbudowy rynku odkryły się warstwy bardzo 

plastycznego gruntu organicznego. Wykonano 6 odwiertów kontrolnych, które pokazują, ze 

ten grunt organiczny jest na głębokości od 60 cm. 70 cm do 180 centymetrów. Opracowanie 

od Geologa zostało przekazane Projektantowi i Gmina czeka na decyzję w tej sprawie. Nie 

można zrobić stabilizacji gruntu, czyli wymieszania cementu z ziemią w celu 

zastabilizowania. Może się okazać tak, że trzeba będzie wymieniać ten grunt w celu 

uzyskania stabilności całości terenu. Dlatego prace zostały wstrzymane świadomie, żeby nie 

okazało się, że praca zostanie wykonana i trzeba to będzie wymieniać. 

Radny p. E. MICHALIK — podziękował za informację. Wyjaśnił, że co do katastrofy 

budowlanej, to był skrót myślowy. 

Radny p. A. KUBIS — w sprawie wykonania oświetlenia koło Domu Ludowego w Sukmaniu 

powiedział, że jest dokumentacja i kosztorys na 41 tys zł. Powiedział, że znalazł się sponsor, 

który chce zasponsorować połowę tej kwoty, w związku z tym zapytał Pana Burmistrza o 

jego zdanie w tej sprawie. 

P. BURMISTRZ — powiedział, ze z przyjemnością Gmina przyjmie sponsoring. Zawsze to jest 

mile widziane. 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ — zabierając głos powiedział, że Radni 

złamali statut Gminy i statut Miasta Wojnicz, które sami uchwalili. Złamali 30-letnie ustalenia, 

umowy i zasady. Nie poszanowali suwerennej decyzji Zarządu Miasta i mieszkańców 

Wojnicz. Jak powiedziała Pani Adwokat, wszystko było w porządku, jak powiedziała Pani 



Skarbnik - wszystko było w porządku. Powiedział, że zyskał przy tym Pan Burmistrz, który 

zrealizował swoje plany odebrania VVojniczowi pieniędzy, podzielenia środowiska. 

Skutecznie podsycił stare antagonizmy między Wojniczem a wsiami. Powiedział, że w tym 

jest mistrzem, wystarczy przypomnieć sobie Więckowice, Biadoliny, Grabno, Sukmanie. 

Przyszedł czas na Wojnicz, żeby go podzielić. Nie chodziło mu kompletnie o wydanie tych 

pieniędzy w taki, czy inny sposób. To jest 159 tysięcy, które w budżecie jest niewielką kwotą. 

Nie chodziło mu też o ten chodnik na Warszawskiej, ale zdyskredytowanie Zarządu w 

oczach mieszkańców, upokorzenie i zemsta, choć nie wiadomo za co. Tak się dzieje od 

początku, kiedy mieszkańcy w sposób demokratyczny wybrali Zarząd nie po jego myśli. 

Jeszcze w lutym Pan Burmistrz napisał do niego, że „po uwzględnieniu głosu mieszkańców 

w terminie do końca kwietnia 2023 zostanie przedłużony pod obrady Rady Miejskiej w 

Wojniczu projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie uwzględniający rozdysponowanie 

przedmiotowych środków". Zorganizował Zebranie, na którym, dwa głosy poparły i nikt nie 

był przeciw. Było też Zebranie Mieszkańców i tam już była druzgocąca opinia popierająca 

propozycję Zarządu. Zapytał, jaka jest Pana Burmistrza wiarygodność? W opinii Zarządu 

Miasta Wojnicz jest kłamcą i intrygantem, bo tak to trzeba nazwać. Byli u niego kilka razy, 

między innymi w maju. Powiedział: „dobrze, żeśmy tego chodnika nie robili, bo będzie 

remont ulicy Warszawskiej, będzie chodnik zrobiony". Być może, że pieniądze ze środków 

unijnych, czy innych się znajdą, ale już pieniędzy Zarządowi przecież nie zostaną zwrócone. 

O to właśnie Panu Burmistrzowi chodziło. Pan Burmistrz zaklina rzeczywistość, że nikomu 

nic nie zabrał, że to nie on, tylko Rada. Powiedział, że w całości inicjatorem i prowodyrem tej 

sytuacji jest Burmistrz. Konfliktu by nie było, gdyby zachował się normalnie tak jak przez 30 

lat zachowywali się burmistrzowie i wójtowie. Budżet Miasta Wojnicza byłby uchwalony już w 

grudniu, ale zemsta, zawieźć przysłoniła Panu Burmistrzowi przyzwoitość. Zyskali poza 

wyjątkami radni spoza Wojnicza, bo „w końcu dokopali Wojniczowi". Jeszcze nigdy radni i 

sołtysi nie wtrącali się w podział pieniędzy z funduszów sołeckich i miasta Wojnicza. Jakie by 

były tego skutki, łatwo przewidzieć. Każdy szanował suwerenną decyzję mieszkańców 

danych miejscowości. 

Zwrócił się do Radnej p. Sosin i Radnego p. Karpiela z pytaniem, co oni zyskali. Z własnej 

inicjatywy w 2021 roku Zarząd podjął wykonanie projektu, bo uważa, że ten chodnik jest 

bardzo potrzebny za ok. 25 tysięcy. Zarząd był przekonany, że tak ważna sprawa będzie 

dyskutowana i pieniądze z budżetu gminy Pan Burmistrz zapewni i radni będą walczyć o to, 

żeby to dalej realizować, bo Zarząd już pewien wkład włożył. 

Zwrócił się do p. Radnej Sosin i p. Radnego Karpiela mówiąc, że nie przyszliście do Zarządu 

w 2021 roku, w 2022 podyskutować, że może Zarząd przeznaczy trochę środków, a oni 

postarają się o przeznaczenie jakiejś kwoty z budżetu? Nie złożyli też wniosku do budżetu w 

sprawie dofinansowania tego chodnika, gdzie 2 tygodnie jest na to czas. Teraz Radny P. 
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Karpiel mówi, że to jest jego okręg wyborczy. Po trzech latach sobie przypomniał kosztem 

innych, bo nie będą mieć oświetlenia na Ratnawach, nie będą mieć drogi. 

Powiedział, że: „W imię własnych interesów położyliście łapy na pieniądzach 

przeznaczonych do podziału przez mieszkańców. Egoizm polityczny niesamowity. Nie 

liczycie się ze zdaniem Zarządu, decyzjami mieszkańców, choć wynik ostatniego Zebrania 

ewidentny: 62 do 13, mimo, że Pan Karpiel wprowadzał w błąd Mieszkańców, że to jest 

zebranie o chodnik." To było Zebranie o podział w budżecie. Przyszło bardzo dużo 

mieszkańców z ul. Warszawskiej i Nowej i głosowali za Zarządem w zdecydowanej 

większości. 62 głosy były "za", 13 "przeciw". „Pokazaliście po prostu środkowy palec 

Mieszkańcom. Jesteście grabarzami tego funduszu, bo go już nigdy nie będzie, a jeżeli ma 

to być w takiej formie, że przydzielacie finanse, każecie nam nie dzielić potem je odbieracie i 

sami dzielicie, to po co ta farsa?" 

Powiedział, że podziękowano w swoisty sposób Zarządowi Miasta za pracę którą włożyli 

członkowie Zarządu. Radnych wybrali mieszkańcy w demokratyczny sposób, członków 

Zarządu też, jest tylko różnica jest taka, że Członkom Zarządu chce się pracować społecznie 

za darmo. W imieniu własnym, Zarządu i większości Mieszkańców Wojnicza podziękował 

radnym p. Edwardowi Michalikowa i Grzegorzowi Opiole, a szczególnie Radnym spoza 

Wojnicza Marcinowi Dulowskiemu, Augustynowi Kubisowi, Przewodniczącemu Rady 

Romanowi Chamiole za wsparcie. Powiedział, że ci Radni wiedzą co to jest demokracja, 

samorządność, przestrzeganie prawa, szacunek dla mieszkańców. Powiedział, że na razie 

jeszcze Zarząd istnieje. Przed Panem Burmistrzem jest następne zadanie, żeby go 

rozwiązać i pewnie do tego dojdzie, choć patrząc na sytuację może być różnie. Nadal Zarząd 

będzie pracować dla mieszkańców miasta Wojnicza, choć zabranie funduszy znacznie to 

ograniczy. Skupi się na rzecz szerokiej informacji społeczeństwa o niszczeniu 

samorządności społeczników, skłócania środowisk, nie liczenia się z opinią mieszkańców, 

będzie informować o różnych inwestycjach niekoniecznie udanych i potrzebnych, ale też o 

takich jak ulica Krzywa, ale nie będzie dzisiaj się wywoził na ten temat. Będzie też mówić o 

złych praktykach jakie w samorządzie Gminy Wojnicz wprowadza Pan Burmistrz, bo trzeba 

przeciwwagi dla lejącej się propagandzie w radiu, kupionych gazetach, wygłaszanych w 

kłamstwach, bo mieszkańcy gminy są tego warci, aby byli rzetelnie informowani choć 

niestety nie mają pojęcia o wielu sprawach. 

P. H. KUBOŃ — Sołtys Biadolin Radłowskich — zwrócił się do Przewodniczącego Zarządu z 

pytaniem o co chodziło w jego wypowiedzi, wymieniając Biadoliny? 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ — odpowiedział, że bardziej to 

wytłumaczy Pan Radny, natomiast dla niego jest kuriozalne, że jest sprawa strażaków, 
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Zespołu Ludowego, podziału na Małe Biadoliny i duże Biadoliny. Powiedział, że jest konflikt 

we wsi. 

P H KUBON — Sołtys Biadolin Radłowskich — powiedział, że on w Biadolinach konfliktu 

nie widzi. Duże Echo jest cały czas dofinansowane, w środę kolejne stroje dojechały. Nikt 

tam pieniędzy nie zabiera, są dokładane. Małe Echo jest otwarte, było wcześniej pod GOK-

iem, teraz jest w Stowarzyszeniu. On nie widzi problemu inie wiem czemu Pan 

Przewodniczący robi taki zamęt, że w Biadolinach jest skłócenie. 

Słyszał od wielu ludzi o pogłoskach, że Biadoliny są bardzo skłócone. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że dyskutowano tę sprawę kiedyś i rzeczywistość jest 

taka jaka jest, i trzeba podawać rzetelne fakty. 

Może nie słyszał Pan Sołtys całej wypowiedzi, ale jego zdanie jest takie, aby mieszkańcy 

decydowali o swoim miejscu zamieszkania. Sprawa Biadolin jest osobną sprawą, a sprawa 

Wojnicza też jest osobną sprawą i o to chodzi, żeby mieszkańcy gminy nie mieszkający w 

danej miejscowości nie decydowali o tym co ma się tam dziać. 

Dla niego wykładnią była opinia Pani Mecenas. Chodziło o to, żeby to wszystko było zgodnie 

z prawem. Każdy ma swoje zdanie, on też. Dyskutując na temat Biadolin, można by 3 

godziny rozmawiać i dobrze Pan Sołtys wie, że jest inaczej. 

P. H. KUBON — Sołtys Biadolin Radłowskich — powiedział, że dlatego właśnie mówi, że nie 

wtrąca się w sprawy Wojnicza, a słyszy właśnie, że Wojnicz bardziej ingeruje w sprawy 

Biadolin. 

Radna p. J. SOSOIN — powiedziała, że uważa, że to nie da się tak zrobić, żeby sprawy 

Wojnicza były rozdzielane tak samo ze sprawami wniosek, ponieważ z Wojnicza jest 4 

radnych. Większość radnych, to są jednak radni spoza Wojnicza i nie da się żadnej uchwały 

podjąć. ani w wielu spraw decydować, jeżeli jedni nie poprą drugich. No taka jest prawda, 

dlatego nie można tutaj mówić o skłócaniu jeden drugiego. Każdy ma prawo podejmować 

swoje własne decyzje, każdy kieruje się w swoim własnym rozumem i swoimi decyzjami i 

myśli , że zgodnie ze swoim sumieniem je podejmuje. Dlatego uważa, że nie jest w porządku 

ocenianie i mówienie komuś co ma robić, jak ma robić, jak ma głosować i czy to jest słuszne, 

czy nie. To wszystko okaże się dopiero pewnie po czasie, tak jak większość rzeczy. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że zgadza się z Panią Radną, tylko tu rozmawiano o 

2 różnych rzeczach. Na początku kadencji dyskutowano w ten sposób, że tak naprawdę to 

Radni z danego okręgu wyborczego powinni mieć wśród Radnych, bo nie mówi, że wśród 
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innych osób, w miarę największą wiedzę o tym, co jest potrzebne i każdy z Radnych, zresztą 

powtarzał to wielokrotnie, nawet Radnego, którego może prywatnie nie lubić, to nie jest 

ważne w tym momencie, jeżeli on uważa, że dla jego mieszkańców jest coś faktycznie 

potrzebne, to on nie musi sprawdzać rzetelności tego wszystkiego, bo uznaje, że jest to 

potrzebne w tej miejscowości i nie robi ukłonu w kierunku radnego, tylko w kierunku 

mieszkańców. 

Powiedział, że obecni Radni są Radnymi, zaraz nie będą, a mieszkańcy cały czas będą w 

tym samym miejscu. Tu na pewno nie chodzi o to, żeby Radni mieli do siebie pretensje, ale o 

to chodzi, że Radni z Wojnicza sami muszą się dogadać, uzgodnić pewne rzeczy. Jeżeli 

rzetelnie to przedstawią, ze jest to potrzebne, to całkowicie to poprze i nie musi wchodzić w 

temat. 

Jeżeli Radni z Wielkiej Wsi wskażą, że jest taka potrzeba, to nie robi ukłonów w kierunku 

Radnych z Wielkiej Wsi, w kierunku Pana Burmistrza, w kierunku swoim, tylko w kierunku 

mieszkańców Wielkiej Wsi. 

Uważa, że to jest istotą rzeczy, a nie to, czy Radni będą sobie na złość robić, czy nie. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał w sprawie figurki, czy umowa już będzie 

podpisana z wykonawcą? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, ze wyłoniony jest wykonawca, ale jeszcze nie ma umowy i 

nie było jeszcze wykonawcy. 

Z-ca BURMISTRZA — doprecyzował, że Gmina nie ma jeszcze odpowiedzi od firmy, do 

której rozesłano zapytania co do remontu. 

Radna p. J. CHRAPUSTA — nadmieniła, że w nazwie Rada Miejska, mieszczą się wszyscy 

Radni z poszczególnych sołectw i decyzja jest wszystkich Radnych. Ważniejsze kwestie się 

przenosi na forum, ale łącznie Rada Miejska to są wszystkie osoby i wszyscy Radni biorą 

odpowiedzialność za swoje działania, za podejmowanie uchwał i to nie jest tak, że jeden czy 

drugi Radny decyduje, więc jest to ta wspólne działanie Rady Miejskiej. 

P. BURMISTRZ - podziękował za wszystkie uwagi. Powiedział, że miło słyszeć dzisiejszą 

dyskusję, że wszyscy Radni powinni śpiewać jednym głosem, że jeżeli Radni z innej wioski 

coś potrzebują, to powinno się za tym głosować. 

Powiedział, by przypomnieć sobie 4, 5 lat do tyłu, jak zaczynano tę pracę. Co się działo, jak 

każdy udowadniał drugiemu kto jest lepszy, kto jest silniejszy, kogo pokonać, komu zabrać - 

przecież to było w tej kadencji. Jeżeli by to miało się już tak naprawić, to przynajmniej 



sukcesem tej kadencji jest to, że zrozumiano potrzeby wszystkich mieszkańców. I z tego się 

cieszy. Burmistrz nigdy nie będzie przeciwko ludziom, tylko musi też panować nad sytuacją. 

Burmistrz odpowiada za całość, za finanse, za inwestycje. To jego rozliczają i stawiają przed 

dyscypliną finansów. 

Powiedział, że nie chce wracać do tych rzeczy, które były, tylko to jest 80% nieprawdy. To 

jest pijar rzucony przeciwko Burmistrzowi, że jest niedobry, że jest twardy, że nieugięty. Taki 

ma być przywódca, ale dla mieszkańców jest dobry. Robi to co mieszkańcom jest najbardziej 

potrzebne. Jeżeli te 5 lat nauczyło Radnych tego, to z tego się bardzo cieszę i życzyłby 

sobie, żeby iść w tym kierunku, bo jeszcze jest bardzo dużo roboty. 

Uważam, że będzie chodnik, droga Księdza Rzepki i ulica Krzywa, wszystko w odpowiednim 

czasie. Wiadomo ile jest inwestycji, jaki jest problem na rynku, skąd wziąć pieniądze, na 

pałac dodatkowe pieniądze. Podjęto decyzję, żeby robić murawę na stadionie Olimpii 

Wojnicz potrzebne 300 tysięcy dodatkowych pieniędzy. Powiedział, że to trzeba czuć, to 

trzeba wiedzieć. 

Zwrócił się do Przewodniczącego Zarządu Miasta Wojnicz mówiąc, że wcześniej nie 

przewidzi takich spraw i nie przewidział on, że pałac się odklei, nie przewidział jaki jest grunt 

na rynku na płycie głównej. Nie przewidział też, że budując bieżnię dookoła stadionu Olimpii 

Wojnicz wyjdzie różnica terenu około 40 cm, ze ta płyta jest niska. 

Powiedział, że nie chcę z Przewodniczącym Zarządu dyskutować i nie mówi o Panu 

Przewodniczącym w tej chwili, ani nie zabiera głosu. On tylko mówi o swoich odczuciach i 

gdyby inaczej rozmawiano, na innej stopie, bo gdyby była zaakceptowana jego propozycja 

złożona niedawno temu, to by nie trzeba było Zebrania Miejskiego Wojniczu, byłaby droga 

Księdza Rzepki i byłoby tylko przeznaczone 119 tysięcy. 

Zarząd zdecydował, że nie da p. Burmistrzowi satysfakcji, żeby było to po jego myśli. Zrobił 

tak jak uważa i Rada dla niego jest najważniejsza i Rady decyzje. Przyjął wszystkie za i 

przeciw od 5 lat. Wie co robiono, wie jak go traktowano, wie jak to wszystko wyglądało i prosi 

teraz nie zaklinać rzeczywistości, bo wie dokładnie i pamięta. 

Zwrócił się do Przewodniczącego Zarządu, ze go wtedy jeszcze nie było i prosi, żeby nie 

patrzył na pryzmat własnych interesów, tylko na to, żeby się w Wojniczu dużo rzeczy działo. 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ — powiedział, że są dziwne fakty i 

zapytał P. Burmistrza jak to się dzieje, że robi się projekty na kilka milionów, wybiera się 

projektantów i nie zrobili oni mapy do celów projektowych z wysokościami , że się dopiero 

teraz okazało że jest 40 cm? Do każdego domu jednorodzinnego wykonuje się mapy z 

wysokościami. 

Odniósł się do sprawy Rynku pytając o wcześniejsze wykonanie odwiertów. Powiedział, że 

do niektórych budynków musi być wykonane badanie geologiczne, w związku z czym 
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zapytał, czy do takiej inwestycje tego nie zrobiono? Powiedział, że wiadomym jest, że Rynek 

podwyższył się o około 2 m, a stąd ta warstwa jest taka, że to są odpady, nałożone różne 

rzeczy, przywożono wiklinę, żeby nie było błota i to się tak odkładało, dlatego jest taka 

warstwa i wystarczyło odwiert zrobić. Powiedział, że, zadziwiająca jest ta beztroskość. 

Dodał, że jeszcze kilka jest spraw. 

Zwrócił się do Zastępcy Burmistrza, że był u niego 2 lata temu i zaproponował podzielenie 

inwestycji na ulicy Krzywej i przekazał zebranych 80 podpisów rodziców, którzy wożą dzieci 

do przedszkola. Wówczas Z-ca Burmistrza odpowiedział. że Gmina będzie robić całość. 

Okazało, że nagle Gmina wraca po czterech latach do tego samego tematu i będzie dzielić 

inwestycję. Ten najgorszy odcinek od ulicy Tarnowskiej do Przedszkola, do Opieki 

Społecznej jest i był własnością gminy i można było to dawno zrobić, ale to właśnie takie jest, 

że nie ma gdzie wody spuścić. Mówił Panu Zastępcy, że jest rów z tyłu, to mu odpowiedział, 

że nie wiedział. Za pół roku zapytał się o to Z-cy Burmistrza, który mu odpowiedział, że ktoś 

mu mówił, że tam jest z tyłu rów. Teraz Z-ca Burmistrza mówi, że na ulicę Kąpielową będzie 

to robione. 

Odniósł się do chodnika, mówiąc, że jest to 150 m tego wyjazdu. 

Z-ca BURMISTRZA — powiedział, że dziękuje za to pytanie i bardzo chętnie odpowie. W 

sprawie projektu rynku powiedział, że były zrobione dwa odwierty kontrolne na 2,5 m, które 

nie wykazały tego typu gruntów i dlatego poszło zapytanie o wyjaśnienie do projektanta, 

dlaczego takie grunty się odkryły i Gmina czeka na odpowiedź. 

W sprawie ul. Krzywej i ul. Przeczniczki, to oczywiście jak najbardziej została ona 

podzielona. Co do rowu z tyłu za przedszkolem, to rozmawiał z p. Janem Sygnarowicz, który 

tam mieszka, i mówił on, że to już kiedyś było rozpatrywane i w tamtą stronę nie da się 

odprowadzić tych wód, bo już by były dawno odprowadzone. 

Więc co beztroskości według Pana Przewodniczącego, jeżeli chodzi o projekt Olimpii 

Wojnicz, to nie jest w stanie na tą chwilę odpowiedzieć, dlaczego zostało tak zaprojektowane 

ponieważ „odziedziczył" ten projekt, natomiast wie, że były rozmowy, że murawa na dzień 

projektowania nie będzie robiona, ponieważ będzie to bardzo duży koszt. 300 tys. zł to jest 

tylko szacowany koszt i nie wiadomo jak wyjdzie po ewentualnym przetargu. 

Co do wypowiedzi p. Przewodniczącego Zarządu o beztroskości powiedział, że z 

uśmiechem, ale nie skomentuje. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że żeby nie eskalować, odniesie się do pierwszej 

wypowiedzi Pana Burmistrza, który poruszył dużo tematów. 

Powiedział, że pamięta początek kadencji i powiedział, że wszyscy dobrze wiedzą, że to 

Urząd przygotowuje 99,99 % uchwał. Poprosił by p. Burmistrz sprawdził w ilu przypadkach 
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Radni byliśmy za, ile razy byli przeciw, ile razy się wstrzymali. Więc nieprawdą jest, że na 

początku kadencji Radni robiliśmy sobie na złość. 

Jeżeli były problemy, co kilka razy było poruszane, to przez te kilka lat, problem jest w 

komunikacji i pewnych rozwiązań, które niekoniecznie wszystkim się podobają, natomiast na 

100% nikt nigdy nie robił „pod górkę" żadnemu radnemu i tym samym mieszkańcom, bo 

nikogo na to nie stać i nikt chyba się w ten sposób nie zachowuje. 

Uważa, że to było przejęzyczenie p. Burmistrza. Ma nadzieję, że do końca kadencji będzie 

można spotkać się gdzieś w środku. Powiedział, że troszeczkę poczuł się urażony, bo w 

99% uchwał, które Urząd przygotowywał a Pan Burmistrz parafował - był "za", w związku z 

tym uznawał, że są słuszne, dlatego prosi mu nie zarzucać, że na początku kadencji był jakiś 

problem. 

P. BURMISTRZ — stwierdził, ze nawet dzisiaj tu powiedział, ze się cieszy, że udało się wejść 

na odpowiednie tory i że w zakresie wszystkich inwestycji są wspólne działania. Nigdy nie 

powiedział, że to jest jego sukces. Jego sukcesem jest jedynie tyle, że budżet Gminy wynosi 

107 milionów i że starał się o pozyskanie środków, a to wszystko co się dzieje, to jest dzięki 

Urzędowi i dzięki Radnym, ale nie zasłużył sobie na opinie, jakie są tu wygłaszane i o to mu 

tylko chodzi, bo robiąc coś popełnia się błędy, nie robiąc nic, nie popełnia się błędów. 

Powiedział, że najgorzej remontuje się coś starego. Za przykład podał remont Domu 

Ludowego w Wielkiej Wsi, gdzie wyskoczyło parę dodatkowych spraw. Dom Ludowy w lspie 

jest budowany od podstaw i nie było tam żadnych problemów, wyszły tylko dodatkowe 

roboty. Trzeba liczyć się z tym, że jeżeli remontuje się coś starego, to coś wyjdzie i nie 

nazywałby tego nieudolnością. Nieudolność to może kiedyś tu była i nie twierdzi, że nie było, 

bo nieudolnością było doprowadzenia Gminy do zadłużenia 64%, i że groził Komisarz, że 

przejmie władzę w Woj niczu. 

W czasie, kiedy jest tyle sukcesów, tyle inwestycji, chciałoby się jeszcze więcej i wcale nie 

traci nadziei, że jeszcze jakieś pieniądze do gminy Wojnicz spłyną, ale to też nie znaczy, że 

można wszystko przejeść i nie robić nic. 

Powiedział, ze zależy mu na inwestycjach i wszystko to co robi, to robi dla mieszkańców. 

„Nieudolność nie sobie Pan włożył do kieszeni i to w czasy, kiedyście pracowali w Urzędzie 

przez 20 lat, kiedyście rządzili tu, kiedyście podejmowali decyzje i wyszło jak wyszło". 

Dodał, że on był tylko jedną kadencję nowym radnym, który przyjechał ze śląska i orientował 

się dopiero co się w tym mieście dzieje. 

Powiedział, że dzięki wyborcom i mieszkańcom udało się pójść trochę w innym kierunku tj. w 

rozwój tego miasta. 
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17. Zamknięcie obrad sesji. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej — powiedział, że porządek obrad został wyczerpany i 

zamknął obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Wojniczu. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotował(a): Jadwiga Matras 

PRZEWODNICZĄCY 
dy MieSkiej 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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INFORMACJA BURMISTRZA O DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(27 maja 2023 r. — 30 czerwca 2023 r.) 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, chciałem odczytać sprawozdanie z mojej 

działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

W maju Gmina Wojnicz została uhonorowana Brązowym Samorządowym Liderem 

Inwestycji. Jest to ogólnopolski ranking, którego zadaniem jest niezależna, obiektywna 

i wiarygodna ocena poziomu oddziaływania samorządów i jednostek samorządowych 

na aktywność inwestycyjną całego kraju. Proces certyfikacji Samorządowy Lider Inwestycji 

jest wyznaczany w trybie miesięcznym. Po przeanalizowaniu 49 694 regionów w Polsce 

i podsumowaniu punktów w marcu oraz maju 2023 roku Wojnicz znalazł się w pierwszej 

grupie punktacyjnej. W związku z tym za osiągnięcia w Ogólnopolskim Rankingu 

„Samorządowy Lider Inwestycji" Gmina Wojnicz otrzymała tytuł Brązowego Samorządowego 

Lidera Inwestycji za miesiące marzec oraz maj 2023. 

27 maja — odbyło się uroczyste przecięcie wstęgi, w którym udział wzięli: Posłowie na Sejm 

RP - Pani Anna Pieczarka oraz Pan Wiesław Krajewski, Wicewojewoda Małopolski Pan 

Ryszard Pagacz - oraz Radna Sejmiku Województwa Małopolskiego Pani Anna Mikosz. 

Serdecznie dziękuję, że byliście Państwo z nami i uświetniliście swoją obecnością 

to wydarzenie. Serdecznie dziękuję Dziekanowi Dekanatu Wojnickiego ks. dr Janowi 

Gębarowskiemu za poświęcanie nowego obiektu. Nowy kompleks sportowy prezentuje się 

wspaniale i liczę, że będzie służył nie tylko mieszkańcom Łukanowic, ale wszystkim 

mieszkańcom gminy. Przypomnę również, nowy kompleks sportowy zrealizowany został 

za kwotę ponad 2,2 mln zł, z czego blisko 1,3 mln zł stanowi otrzymane dofinansowanie 

z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach Programu Sportowa Polska — Program 

Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej. Z okazji uroczystego otwarcia nowego 

kompleksu sportowego w Łukanowicach odbył się również Turniej Piłki Nożnej OSP o Puchar 

Burmistrza Wojnicza. Serdecznie dziękuję wszystkim jednostkom, które zdecydowały się 

wziąć udział w turnieju i wystawiły swoje drużyny. Gratuluję zwycięzcom turnieju, jak 

również wszystkim uczestnikom wspaniałej rywalizacji. 



28 maja — odbyło się uroczyste przecięcie wstęgi w nowym skateparku w Wojniczu. 

Wydarzeniu towarzyszyły profesjonalne pokazy jazdy na deskorolce, hulajnodze i BMX-ie. 

Odbyły się również warsztaty nauki jazdy na tym sprzęcie. Biorąc pod uwagę frekwencję, 

zakładam, że nowy obiekt sportowy przypadł Państwu do gustu, zwłaszcza młodszym 

mieszkańcom gminy. Serdecznie dziękuję za obecność Pani Marcie Malec-Lech Członkowi 

Zarządu Województwa Małopolskiego, na której wsparcie zawsze możemy liczyć. W tym 

dniu był z nami również ks. dr Jan Gębarowski Dziekan Dekanatu Wojnickiego, któremu 

serdecznie dziękuję za poświęcanie nowego obiektu. Przypomnę, że całkowity koszt 

inwestycji zamknął się w kwocie niespełna1,3 mln zł. W ramach zadania wykonana została 

płyta żelbetowa wraz z wyprofilowanymi na niej przeszkodami skateparku. Zamontowano 

również oświetlenie obiektu i elementy małej architektury. 

28 maja — odbył się również Gminny Dzień Dziecka. Dla dzieci przygotowane były 

dmuchańce, zjeżdżalnie, eurobungee, mnóstwo ruchowych gier i kreatywnych zabaw oraz 

liczne występy artystów. Była wspaniała zabawa i mnóstwo niespodzianek. 

29 maja — w Starostwie Powiatowym w Tarnowie podpisałem Akt Erekcyjny Spółki Krajowy 

Zasób Nieruchomości SIM Tarnów z przedstawicielami kilkunastu samorządów z terenu 

województwa małopolskiego dotyczący powołania nowej Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej, która będzie miała za zadanie wybudowanie określonej liczby mieszkań 

czynszowych na wynajem z możliwością dojścia do własności. SIM to program, w ramach 

którego rząd we współpracy z samorządami chce budować mieszkania lokatorskie 

o preferencyjnych opłatach za użytkowanie. Lokale takie z czasem będzie można wykupić na 

własność. 

30 maja — Rozstrzygnięto konkurs „Małopolskie Kapliczki 2023" realizowany przez 

województwo małopolskie, w ramach którego Gmina Wojnicz pozyskała 20 tys. złotych 

na remont Kapliczki Matki Boskiej z Dzieciątkiem w Grabnie całość zadnia wyniesie prawie 41 

tys. Kapliczka wymaga całościowych kompleksowych działań konserwatorskich pod 

względem technicznym oraz estetycznym. Serdecznie dziękuję Zarządowi Urzędu 

Marszałkowskiemu Województwa Małopolskiego na czele z Panem Witoldem Kozłowskim - 

Marszałkiem Województwa Małopolskiego za życzliwość i wsparcie. 



31 maja - Gmina Wojnicz pozyskała 20 tys. złotych dofinansowania na zakup zestawu 

poduszek wysokociśnieniowych, który trafi do jednostki OSP Wielka Wieś. Nowy sprzęt 

będzie wykorzystywany w czasie realizacji zadań z zakresu ratownictwa technicznego 

i budowlanego. Serdecznie dziękuję Panu Posłowi Piotrowi Sak oraz Pani Marcie Malec-Lech 

Członkowi Zarządu Województwa Małopolskiego za wparcie tego projektu oraz 

za nieustanne zainteresowanie tematem bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Wojnicz. 

Otrzymane dofinansowanie pozyskane zostało ze środków Funduszu Pomocy 

Pokrzywdzonym oraz Pomocy Postpenitencjarnej - Ministerstwa Sprawiedliwości. 

3 czerwca — odbył się Dzień Dziecka wraz z Festynem Rodzinnym zorganizowany wspólnie 

przez sołectwa Dębiny Zakrzowskiej i łętowskiej. Słoneczna pogoda i moc atrakcji były 

gwarancją udanej zabawy, która wszystkim uczestnikom sprawiła dużo radości. Serdecznie 

dziękuję organizatorom, za zaproszenie i mile spędzony czas, Pani Renacie Wycykał Sołtys 

Dębiny Łętowskie, Panu Franciszkowi Wilkowi Sołtysowi Dębiny Zakrzowskiej oraz Panu 

Łukaszowi Pieprz Prezesosi OSP Dębina Łętowska. Gratuluję Państwu również znakomitej 

organizacji festynu. 

3 czerwca — podczas Dnia Dziecka przy Zespole Szkolno-Przedszkolny w Olszynach odbył się 

również piknik rodzinny z udziałem Kół Gospodyń Wiejskich połączony z prelekcją dotyczącą 

"Bezpieczeństwa dzieci w ruchu drogowym". Wydarzenie zostało zorganizowane w ramach 

zadania pn. „Przeprowadzenie spotkań ukierunkowanych na przeciwdziałanie przyczynom 

przestępczości na terenie Gminy Wojnicz" finansowanego z Funduszu Sprawiedliwości, 

na realizację którego gmina pozyskała dofinansowanie w kwocie 20 tys. zł. Serdecznie 

dziękuję Pani Marcie Malec-Lech z Zarządu Województwa Małopolskiego za wparcie tego 

projektu. Przypomnę, że w ramach projektu zakupiony został sprzęt gastronomiczny dla: 

„Kreatywnego" Koła Gospodyń Wiejskich w Olszynach, Koła Gospodyń Wiejskich 

„Więckowianki" w Więckowicach, Koła Gospodyń Wiejskich w Biadolinach Radłowskich 

„ECOBABKI", Koła Gospodyń Wiejskich w Łukanowicach. 



4 czerwca — miałem przyjemność uczestniczyć w Powiatowym Dniu Rodzicielstwa 

Zastępczego, który został połączony z Gminnym Dniem Dziecka w Wietrzychowicach. 

Serdecznie dziękuję za zaproszenie i gratuluję Tomaszowi Banek Wójtowi Wietrzychowic 

znakomitej organizacji wydarzenia. Kieruję również słowa podziękowania do wszystkich 

Państwa, którzy przyjęli pod swój dach dzieci osamotnione i opuszczone. Należą się Państwu 

słowa podziękowania za włożony trud i poświęcenie dla dobra tych dzieci. Życzę Państwu 

wielu sukcesów w tym trudnym zadaniu, które z oddaniem realizujecie każdego dnia. 

5 czerwca — w Światowym Dniu Ochrony Środowiska, delegacja Urzędu Miejskiego oraz 

Szkoły Podstawowej im. Św. Jana Kantego w Wojniczu wspólnie odebrały okolicznościową 

promesę, dzięki, której wszyscy uczniowie szkoły zyskają nową, piękną i nowocześnie 

wyposażoną pracownię przyrodniczą. Dofinansowanie w wysokości blisko 75 tys. zł 

pozyskane zostało z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Krakowie w ramach konkursu "Ekopracownia - zielone serce szkoły ". Serdecznie dziękuje 

za otrzymane wsparcie Zarządowi Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Krakowie na czele z Panem Prezesem Kazimierzem Koprowskim. 

6 czerwca — uczestniczyłem w jubileuszu 30-lecia Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie. Z okazji pięknego Jubileuszu Zarządowi 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie na czele 

z Panem Prezesem Kazimierzem Koprowskim oraz wszystkim Pracownikom. Składam wyrazy 

uznania oraz gratuluję dotychczasowych osiągnięć, tak istotnych dla rozwoju działań 

proekologicznych w naszym regionie. 

10 czerwca — Wspólnie z Panem Posłem Wiesławem Krajewskim miałem przyjemność odbyć 

spotkanie z mieszkańcami Olszyn oraz z przedstawicielkami „Kreatywnego" KGW 

w Olszynach w trakcie którego osobiście przekazaliśmy wspaniałą informację o przyznanych 

środkach finansowych w wysokości prawie 2,2 mln złotych na remont drogi „Szkodna — 

Północna" w Olszynach. Inwestycja zakłada gruntowny remont drogi na odcinku ponad 2 km. 

Serdecznie dziękuję Premierowi Mateuszowi Morawieckiemu za przyznanie środków na ten 

cel. Dziękuję również Panu Wiesławowi Krajewskiemu Posłowi na Sejm RP oraz Panu 

Łukaszowi Kmicie Wojewodzie Małopolski za pomoc w uzyskaniu środków na tą inwestycję. 



19 czerwca - wraz z moim Zastępcą Leszkiem Ząbkowskim odwiedziłem Panią Janinę Gaweł — 

mieszkankę Grabna, aby złożyć jej najserdeczniejsze życzenia z okazji wspaniałego jubileuszu 

setnych urodzin. Były kwiaty, listy gratulacyjne oraz upominki. Nasza stuletnia mieszkanka 

jest pełna sił, cieszy się dobrą pamięcią i ogromnym wsparciem bliskich. Jak sama mówi 

„śmiech to zdrowie", dlatego trzymajmy się tej sentencji i uśmiechajmy się codziennie. 

Z okazji setnych urodzin jeszcze raz życzę Pani Janinie wszelkiej pomyślności, dobrego 

zdrowia i optymizmu. Ta piękna rocznica to świadectwo silnego charakteru i hartu ducha, 

czego ze szczerego serca gratuluję. Niech każda chwila upływa w spokoju i w szczęściu, 

a życzliwość i uśmiech bliskich dodaje radości i siły. 

21 czerwca — uczestniczyłem w Forum Wójtów i Burmistrzów, które odbyło się 

w Małopolskim Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieżkowicach, gdzie zwiedziłem również 

ekspozycję „Ziemia — Woda — Powietrze". 

21 czerwca — uczestniczyłem również w spektaklu pt. Dziady zorganizowanym przez 

Publiczną Szkołę Podstawową SPSK w toponiu. Serdecznie dziękuję dyrekcji szkoły 

a w szczególności Pani Ewie Kłusek za piękne przedstawienie. 

22 czerwca — uczestniczyłem w Zebraniu Ogólnym Mieszkańców Wojnicza na którym 

uchwalono podział środków Miasta Wojnicz na 2023 rok. 

23 czerwca - w moim imieniu Zastępca Burmistrza Wojnicza Leszek Ząbkowski podpisał 

i odebrał umowę na realizację zadania pn. „Remont drogi „Szkodna — Północna" 

w Olszynach". Inwestycja zakłada gruntowny remont drogi na odcinku ponad 2 km. Dla 

przypomnienia, Premier Mateusz Morawiecki przyznał Gminie Wojnicz środki finansowe 

w wysokości prawie 2,2 mln złotych na realizację tej jakże ważnej inwestycji na terenie 

Gminy Wojnicz. Dzięki tak wysokiemu dofinasowaniu realizacja prac remontowych będzie 

możliwa jeszcze w bieżącym roku. Niewątpliwe zwiększy się komfort dojazdu do domów 

jednorodzinnych, co wpłynie na bezpieczeństwo użytkowników drogi. 

23 czerwca - uczestniczyłem Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Aglomeracja 

Tarnowska. 



23 czerwca — uczestniczyłem w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w Szkole 

Podstawowej im. św. Jana Kantego w Wojniczu Ten rok szkolny zakończyło ogółem 525 

uczniów. świadectw z wyróżnieniem wydano, aż 151 na 332 uczniów klas IV-VII. 14 uczniów 

miało wzorową, 100% frekwencję. Słowa podziękowania kieruję do całego grona 

pedagogicznego, obsługi szkoły oraz Rodziców, którzy wspierają działania placówek 

oświatowych, służą swoją radą i pomocą. Życzę Wszystkim wspaniałych, pełnych wrażeń 

i przede wszystkim bezpiecznych wakacji. 

24 czerwca — uczestniczyłem w jubileuszu 50 -lecia istnienia LKS Zryw Wielka Wieś. 

Wspaniałemu jubileuszowi towarzyszył mecz Oldboy-ów oraz Piknik Rodzinny, który 

zakończył się zabawą taneczną. Jeszcze raz serdecznie gratuluję Panu Krzysztofowi Maliszowi 

Prezesowi LKS Zryw Wielka Wieś oraz Pani Anecie Kawie Radnej Rady Miejskiej w Wojniczu 

jak również Sołtys Wielkiej Wsi znakomitej organizacji wydarzenia oraz pięknego jubileuszu. 

Z tej okazji Zarządowi Klubu, jak również wszystkim Zawodnikom składam serdeczne 

gratulacje oraz wyrazy uznania za zaangażowanie na rzecz rozwoju sportu w naszej gminie 

i aktywność w działaniu na rzecz wspólnego dobra. Życzę również, aby kolejne lata 

działalności Klubu okazały się czasem wykorzystanych szans i realizacji ambitnych zamierzeń. 

25 czerwca - w Ispie odbyły się Gminne Zawody Sportowo Pożarnicze Młodzieżowych Drużyn 

Pożarnych. Serdeczne podziękowania dla młodzieży za wspaniałą rywalizację. Gratulacje 

należą się nie tylko zwycięzcom, ale każdej z drużyn, bo poziom zawodów był bardzo wysoki. 

Gratuluję również Zarządowi Gminy ZOSP RP Wojnicz inicjatywy oraz profesjonalnej 

organizacji konkurencji. 

26 czerwca - wraz z Panią Skarbnik uczestniczyłem w posiedzeniu Związku Międzygminnego, 

do spraw Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku, podczas którego udzielono absolutorium 

zarządowi. 

27 czerwca — odbyło się wspólne posiedzenie komisji przed dzisiejszą Sesją Rady Miejskiej. 

28 czerwca — w moim imieniu Zastępca Burmistrza Wojnicza Leszek Ząbkowski odebrał 

promesę na remont Kapliczki Matki Boskiej z Dzieciątkiem w Grabnie. Gmina Wojnicz 

pozyskała na ten cel 20 tys. złotych z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Małopolskiego w Krakowie w ramach programu konkurs „Małopolskie Kapliczki 2023". 


